
 

 

Artikel 38 vragen iz rookverbod horeca  

 

Geachte Burgemeester, heer Wienen, 

Zojuist is bekend geworden dat er een algeheel rookverbod geldt voor  de horeca. Dus ook voor de 

rookruimtes die speciaal daarvoor gebouwd zijn. 

Graag wil ik de volgende vragen stellen. 

• Welke prioriteit geeft u aan het handhaven hierop? Tenslotte hebben we al te weinig 

handhavingscapaciteit. 

• Heeft u de mogelijkheid, voorlopig, coulant om te gaan met dit verbod? 

• Wat zijn uw plannen tegen de overlast die gaat ontstaan buiten de horecagelegenheden? 

• Bent u bereid een overgangsfase in te lassen? 

 

Met vriendelijke groet,  

Mirjam Otten vz LiberaalHaarlem 


